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Jaarverslag
De certi�cering voor het keurmerk Kwaliteit Laat Je Zien is een continu proces. Iedere drie jaar vindt er een audit plaats op de zorgboerderij. In
de tussentijd wordt elk kalenderjaar getoetst door middel van het jaarverslag. In het jaarverslag geeft de zorgboer(in) een weergave van alle
ontwikkelingen op de zorgboerderij en legt hij/zij verantwoording af over het voldoen aan de eisen van het kwaliteitssysteem.

Dit jaarverslag heeft betrekking op:

Bedrijfsgegevens

Ondernemingsgegevens

Zorgboerderij De Hofsteeg

Registratienummer: 1288

Ericaweg 4, 5808 AN Oirlo

Rechtsvorm Vennootschap onder �rma (vof) ingeschreven bij Kamer van Koophandel onder nummer 12068989

Website: http://www.hofsteeg.nl

Locatiegegevens

De Hofsteeg

Registratienummer: 1288

Ericaweg 4, 5808AN Oirlo

Aangesloten bij de Federatie Landbouw en Zorg via: LLTB

http://www.hofsteeg.nl/
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1 Inleidende vragen voor het Jaarverslag
Door middel van onderstaande vragen wordt de inhoud, van een aantal hoofdstukken, van het jaarverslag bepaald.

1.1 Wilt u een voorwoord aan het jaarverslag toevoegen?

Nee, Voorwoord en Zorgboerderij in beeld overslaan

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

1.2 Welke medewerkers zijn er op de zorgboerderij?

Naast de ondernemer(s), is er personeel in dienst
Naast de ondernemer(s), zijn er stagiairs
Naast de ondernemer(s), zijn er vrijwilligers

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

1.3 Waren er in het verslagjaar meldingen en/of incidenten?

Ja, van ongevallen en bijna ongevallen

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

1.4 Wilt u meewerken aan een enquête t.b.v. kengetallen over de zorglandbouw?

Deze vraag gaat over een enquête van de Federatie Landbouw en Zorg t.b.v. de belangenbehartiging.

Nee

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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2 Voorwoord

2.1 Voorwoord van de zorgboerderij

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

2.2 Zorgboerderij in beeld

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.
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3 Algemeen

3.1 Het afgelopen jaar op de zorgboerderij

Een beschrijving van de activiteiten op de zorgboerderij en de belevenissen van de deelnemers, medewerkers en zorgboeren. Ook veranderingen
en ontwikkelingen op de zorgboerderij komen aan bod. Het kan gaan over bijvoorbeeld het zorgaanbod, een verbouwing, de �nanciering en de
kwaliteitseisen.

Zoals voor de hele wereld was ook 2020 een bewogen jaar voor zorgboerderij de Hofsteeg.

We zijn het jaar in januari rustig begonnen met op 31 januari een audit. Deze audit is zeer prettig verlopen en we gebruiken dit bezoek ook
altijd om er verbeterpunten voor ons bedrijf uit te halen. Deze audit hebben twee aandachtspunten voor ons opgeleverd. Ten eerste de
persoonlijke RIE voor onze gasten en ten tweede de vraag om nog eens goed naar de richtlijnen rondom het niet-reanimeren beleid te
kijken. Deze audit bevestigd onze visie dat we onze zaken goed geregeld hebben!

In februari hebben we kennis gemaakt met de specialist oudergeneeskundige die sinds dit jaar in dienst is bij de CLZ en ons gaat
begeleiden met de gasten die een WLZ indictie hebben en op geplust worden naar dag-begeleiding PG of SOM. 

Begin maart begon er toch een beetje een onbestemd gevoel te komen toen we de coronabesmettingen steeds korter bij zagen komen.
Als zorgboerderij waren we al kritisch naar onze werkwijze rondom hygiëne en klachten bij gasten, vrijwilligers en medewerkers aan het
kijken toen we op zondag 15 maart te horen kregen dat we onze dagbesteding moesten sluiten.  Voor ons als ondernemers voelde het
bedreigend voor onze voortgang van de zorgboerderij. Waar we voorheen als bedrijf de varkenspest en mond en klauwzeer mee hadden
gemaakt konden we ons niet voorstellen dat we nu met de zorg voor ouderen ook in de positie kwamen dat ons bedrijf weer gesloten
moest worden. De eerste dagen/weken waren dan ook weken van bezinning en hoe verder, hoe kunnen we in de toekomst weer veilig
opstarten? Gelukkig konden we ons vrij snel herpakken en zijn we gaan kijken naar de mogelijkheden die we op dat moment hadden.

We zijn gaan inventariseren waar de behoefte van onze gasten en mantelzorgers lag en hebben hiervoor een plan gemaakt. In dit plan
hebben we beschreven hoe vaak we contact houden en op welke manier. In het plan hebben we ook de contacten met onze
vrijwilligers opgenomen omdat we het ook belangrijk vonden om heel nauw contact met onze vrijwilligers te behouden. De afspraken
waren heel divers van bv 4 dagen per week telefonisch contact hebben naar 1 x per 2 weken een belmoment inplannen, allemaal
afgestemd op de zorgvraag van onze gasten. Er waren ook zeker geluksmomentjes in deze periode, met in het bijzonder het moment dat
we met een 92-jarige gast aan het skypen waren! Prachtig om te zien hoe het onze gast, met aanwijzingen van onze kant, lukte om ons in
beeld te krijgen! Ook waren er gasten die behoefte hadden aan een dagstructuur, deze hebben we samen met familie en thuiszorg in
elkaar gezet waarbij we ook spelmateriaal en knutselmateriaal aangeleverd hebben zodat deze gasten zich ook thuis bezig konden
houden. Ook stuurde we wekelijks kaarten/ foto's/ opdrachten/ puzzels / �lmpjes etc. naar al onze gasten en vrijwilligers om te laten
weten dat we aan ze dachten maar ook met het doel om een moment van de dag te vullen. In een later stadium, toen de
coronabesmettingen bij ons in de buurt af begonnen te nemen zijn we ook huisbezoeken bij onze gasten gaan plannen, dit heeft ons
waardevolle gesprekken en contacten opgeleverd. We voelde dat onze bijdrage, op welke manier dan ook, ontzettend gewaardeerd werd
door onze gasten, vrijwilligers en familieleden. 

In onze jaarplanning van 2020 hadden we in mei een kleine verbouwing c.q. uitbreiding van onze zorgboerderij staan. De perikelen rondom
corona bracht ons wel aan het twijfelen of we dit wel of niet moesten doorzetten. Dit kwam vooral door de vraag: hoe ziet de dagbesteding
eruit na corona? Durven gasten de zorgboerderij weer te bezoeken? Hoe ziet het �nanciële plaatje/vergoeding eruit? Zoals in ieder proces
voel je gaande weg de richting die je op moet gaan. Om het risico te spreiden, maar ook omdat we de verbouwing niet klaar zouden krijgen
voor de tijd dat we de dagbesteding weer konden openen, hebben we besloten om de verbouwing gefaseerd uit te voeren. In mei is er door
de hele ruimte een nieuwe tegelvloer gekomen en verder hebben we de tijd besteedt om alles opnieuw te verven en op te ruimen. Ook
hebben we de indeling veranderd omdat het kantoor en de rustkamer met de maatregel om 1 1/2 meter afstand te houden niet te
handhaven was. Het was een hele klus waarbij we ons ook realiseerden dat dit om behoorlijk wat afstemming had gevraagd als de
zorgboerderij normaal geopend was geweest. Maar het resultaat mag er zijn en het leverden hele mooie reacties op na de heropening
begin juni.

Voordat de zorgboerderij weer open ging hebben we goed gekeken naar dingen die aangepast moesten worden zodat we veilig konden
verblijven en werken. Op de toilet gebruikte we nog stoffen handdoeken, deze hebben we vervangen door papieren handdoeken en deze
zullen we ook in de toekomst blijven gebruiken omdat dit hygiënischer is. We hebben10 nieuwe terrastafels aangekocht met een
doorsnede van 80 cm (10 hadden we er al), in 5 groepjes van 4 zit iedereen aan zijn of haar eigen tafeltje op 1 1/2 meter van elkaar af,
ondanks dat het niet onze keuze is ziet het er toch heel gezellig uit en benoemen gasten ook dat ze het ervaren als gezellig. Tussen de
ruststoelen hebben we kamerschermen met doorzichtig zeil ertussen geplaatst zodat de gasten veilig langs elkaar kunnen rusten. Voor
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buiten hebben we kleine krukjes gekocht zodat we op afstand buiten kunnen zitten en toch iedereen een eigen tafeltje heeft voor de ko�e
op spelmaterialen. Verder moesten er Persoonlijke Beschermings Middelen (PBM) komen, via CLZ kunnen we de medische mondkapjes
en handschoenen bestellen. Zelf hebben we niet-medische mondkapjes gekocht die we gebruiken voor onze gasten. Ook hebben we
desinfectie en reinigingsdoekjes gekocht waarmee we de handhygiëne op een goede manier kunnen bewaken maar ook alles makkelijk
schoon kunnen houden. Buiten alle praktische zaken hebben we een bijlage gemaakt aan onze huisregels waarop de corona afspraken
beschreven staan. Ook is er vanuit CLZ een addendum bij de zorgovereenkomst gevoegd waarin gasten aangeven dat ze zich bewust zijn
dat, ondanks dat alle veiligheidsmaatregelen in acht genomen worden, er toch een risico kan zijn dat ze op de zorgboerderij het corona
virus oplopen. Beide formulieren zijn naar alle gasten verstuurd en aan het intakeformulier toegevoegd, zie bijlage. We hebben een
werkprotocol gemaakt voor de opstart maar we merkte al snel dat dit aan verandering onderhevig is, omdat zeker in de begin periode, ook
de maatregelen vanuit de overheid iedere keer aangepast werden. Samen met het team zijn we toegegroeid naar een werkwijze die past
binnen de corona maatregelen en voorschriften die we ook van CLZ aangeleverd hebben gekregen. Om alle aanwezigen te herinneren aan
de afspraak om 1 1/12 meter afstand te houden hebben we geheugensteuntjes op alle tafels gelegd en aan de muren gehangen.

Vanaf 3 juni ontvangen we weer gasten op de zorgboerderij. We zijn gestart met kleine groepjes om weer aan elkaar maar vooral de
geldende maatregelen te wennen. Iedere week werd de groep weer groter waarbij we eind juli weer op onze normale groepsgrootte terug
waren. We merkte dat alle gasten graag weer naar de dagbesteding wilde komen. We zagen het als een voordeel dat de herstart in juni
was waardoor we veel mooi weer hadden en ook veel buiten konden zitten. Het vervoer was in het begin wel een probleem omdat we in 1e
instantie nog niet alle plaatsen in de bus mochten bezetten. De eerste tijd hebben de mantelzorgers daar waar kon het vervoer zelf
geregeld en daar waar dat niet kon hebben wij het overgenomen. Voor de mantelzorgers was dit een zware belasting dus we waren blij dat
we op een gegeven moment weer voor iedereen het vervoer konden verzorgen. Wel is waar met mondkapjes in de bus maar opvallend
genoeg went iedereen hier over het algemeen ook weer heel snel aan en hebben we geen gasten die we niet kunnen vervoeren omdat het
mondkapje niet wordt opgehouden, wel moeten we vaker herinneren waarna het mondkapje weer goed wordt opgezet. 

Toen de groep weer groter werd moesten we helaas ook ruststoelen uit de ruimte halen omdat we hiervoor niet voldoende plaats hadden.
Dit voelde voor ons ongemakkelijk omdat je weet dat heel veel gasten het rusten tussen de middag nodig hebben en je ze ook dat comfort
wil bieden. Hierdoor hebben we medio september besloten om de uitbouw, zoals we oorspronkelijk in mei van plan waren, te realiseren.
Helaas heeft het tot december geduurd voordat de aannemer tijd had om de uitbouw (corona-proof, dus geen contact tussen gasten en
bouwvakkers) te realiseren. Doordat de uitvoering toevallig plaats vond in de week dat de zorgboerderij vanwege een coronabesmetting
gesloten was hebben de gasten van deze verbouwing weinig tot geen overlast ervaren.

In de begeleiding van onze gasten hebben we wel concessies moeten doen m.b.t. onze visie ; Goede zorg verlenen met de handen op onze
rug. Met de op dit moment geldende maatregelen is dit niet altijd uitvoerbaar. Gasten hebben meer een vaste plaats en elkaar als gasten
elkaar willen helpen mag even niet omdat je de afstand niet kan waarborgen. Dit valt bij iedereen weleens zwaar. Je wilt zo graag dat
iedereen daar waar nodig elkaar kan helpen en dat je iemand niet beperkt door de maatregelen. Helaas zullen we ons hierbij wel neer
moeten leggen en vooral moeten zien wat we op dit moment wel kunnen betekenen en dat het doorgaan van de dagbesteding van groot
belang is om te voorkomen dat er andere klachten gaan spelen zoals een lichamelijke achteruitgang door immobiliteit.

De activiteiten hebben we ook corona-proof gemaakt. Bij alle spellen hebben we nagedacht of en hoe we deze veilig konden spelen. We
hebben een draaiplateau gemaakt wat onze gasten rond kunnen draaien zodat ze op 1 1/2 meter afstand van elkaar veilig kunnen spellen.
Overigens bevalt dit draaiplateau zo goed, omdat het spel bij iedereen voor zich op tafel komt te staan en iedereen het goed kan zien,
dat we ons voor kunnen stellen dat we dit in de toekomst blijven gebruiken! Met de muziekactiviteiten die we wilde ontwikkelen waren we
in het begin van het jaar heel actief bezig maar dit hebben we moeten doorschuiven naar volgend jaar omdat het binnen de corona
maatregelen op dit moment niet toegestaan is om binnen te zingen.  Op 5 dec. hebben we een zwarte piet ontvangen op onze
zorgboerderij, voor iedereen was er een leuk gedichtje en samen hebben we er een hele gezellige middag van gemaakt waarbij de gasten
ook na a�oop aangeven hier zo van genoten te hebben. De kerstdiners waren dit jaar ook aangepast omdat we niet meer mensen kunnen
ontvangen op 1 1/2 meter dan dagelijks aanwezig zijn. We hebben 2 uitgebreide ko�etafels georganiseerd waarbij weer heerlijk gegeten
werd. Ook hebben we in de decembertijd naar activiteiten gezocht die met kerst te maken hadden en met de sfeervolle aankleding
hebben we het jaar in stijl af kunnen sluiten!

De overleggen, met name met CLZ, hebben digitaal plaats gevonden. In het begin even wennen maar ik moet zeggen dat het ook zijn
voordelen heeft als je niet hoeft te rijden en na a�oop ook weer thuis bent, want natuurlijk niet wil zeggen dat dit onze voorkeur heeft,
fysiek contact blijft hoe dan ook prettiger. Door de digitale manier van werken hebben we dus wel gewoon kunnen overleggen en onze
bijscholingen kunnen volgen. Vooral in het begin na de opstart was het �jn om van collega's te horen hoe zij met de regels om gaan en de
knelpunten te bespreken. Ook wil ik hier wel benadrukken hoe �jn het is om als coöperatie samen te werken en al je vragen te kunnen
stellen, altijd bereikbaar, onmisbaar voor ons.

Op 8 december hebben we digitaal de bijscholing Wet Zorg en Dwang (WZD) gegeven door CLZ gevolgd. In het nieuwe jaar vindt er o.a.
nog een e-learning plaats over dit onderwerp. Uit de bijscholing is naar voren gekomen dat we op dit moment op de zorgboerderij niet te
maken hebben met deze wet.

Begin december hebben we voor de eerste keer te maken gekregen met een bezoeker die een paar dagen later te maken heeft gekregen
met een positieve corona test. I.o.m. CLZ hebben we gekeken hoe groot de kans op besmetting is geweest voor de andere aanwezigen.
Gelukkig hoefde er op dat moment niemand in quarantaine en hebben we alle aanwezigen ingelicht met een een brief waarin we uitleg
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gegeven hebben.

In de tweede week van december hadden we weer een melding van een bezoeker die positief was getest op corona. Omdat deze bezoeker
meerdere dagen de zorgboerderij heeft bezocht en het kans op besmetting groter was hebben we i.o.m. onze specialist
oudergeneeskundige het moeilijke besluit moeten nemen om de zorgboerderij uit voorzorg 1 week te sluiten. In deze week hebben we alle
gasten 2x gebeld om te monitoren of er verder geen klachten zijn ontstaan. Op maandag 21 december zijn we weer open gegaan.

Zoals u kunt lezen heeft het jaar met name in het teken gestaan van Corona, het leverde mooie en minder mooie momenten op. Het was
en is soms nog een rollercoaster aan emoties. De zorgen als er een verdachte melding komt, hoe hier mee om te gaan? Wat zijn de
risico's voor iedereen bij deze melding? Welke actie moeten we ondernemen?  Toch mogen we er trots op zijn hoe we ons met z'n allen
door deze periode heen slaan en hoe we er samen voorzorgen dat de dagbesteding op een veilige maar toch gezellige manier open kan
zijn. En dan voel je als team hoe sterk je bent en waar we voor staan en daar kunnen we alleen maar trots en dankbaar voor zijn!

Acties
Aan de hand van dit onderwerp is 1 actie opgenomen in de actielijst.

Bijlagen
Intakeformulier Hofsteeg, 
corona opstart protocol 
Actueel corona protocol 

3.2 Algemene conclusies

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van de ontwikkelingen en situaties die bij "3.1 Het afgelopen jaar op de
zorgboerderij" zijn beschreven.

Voor onze gasten is deze periode soms heel zwaar geweest. De 11 weken dat de zorgboerderij gesloten was zijn er ook andere klachten
ontstaan, met name lichamelijk en cognitief, hierdoor was soms versnelde opname noodzakelijk. Wat opvallend was was dat ook de
gasten die voorheen er wel eens tegenop zagen om naar de zorgboerderij te gaan (zorgweigeraars) het nu gingen missen en gingen vragen
wanneer ze weer konden komen. Er zijn geen gasten geweest die na de opstart niet meer wilde komen omdat ze bang waren voor corona.
Ook heeft iedereen weer gebruik gemaakt van ons vervoer. Gasten en familie geven aan dat ze het heel prettig vinden dat wij de corona
maatregelen streng handhaven. Ook vinden ze het �jn dat we een draaiplateau gemaakt hebben waardoor heel veel spellen, waaronder
jokeren, op afstand van elkaar toch gespeeld kunnen worden.

 

De aandachtspunten uit de audit hebben we verwerkt:

 De RIE hebben we aangepast en toegevoegd aan de intakeformulieren. Tijdens het intake gesprek bespreken we de RIE met
betrokkenen waardoor we een goed beeld krijgen. Hierna worden de risico's verwerkt in het zorgplan. Tijdens een MDO wordt
dit besproken en zo nodig aangepast. (zie intakeformulier blz 9)
Over het gebruik van de niet-reanimeren verklaring hebben we navraag gedaan bij o.a. CLZ en kwaliteitsbureau. In het intakeformulier
hadden we al de vraag staan of de verklaring bij de huisarts bekend is, als de verklaring niet bij de huisarts bekend is kunnen we hem
helaas ook niet accepteren en zullen we bij een noodsituatie de reanimatie gaan starten. Verder hebben we nu de
opmerking toegevoegd dat het voor ons noodzakelijk is dat ook de 1e contactpersoon het formulier ondertekend zodat we zeker weten
dat de niet-reanimeren wens ook bij de 1e contactpersoon bekend is. Tevens stond al op het formulier omschreven dat het dragen van
een niet-reanimeren ketting de voorkeur heeft omdat de wens dan voor alle hulpverleners duidelijk aanwezig is. (zie intakeformulier blz
5)

 

Sinds februari is de samenwerking met Novicare beëindigd en hebben we bij de CLZ een eigen specialist oudergeneeskundige in dienst.
Voor mijn gevoel kwam deze verandering net op tijd gezien de ontwikkelingen rondom corona en het snel kunnen raadplegen van de
SO. Door de komst van onze eigen SO konden en kunnen we overleggen over alle cliëntgerichte vragen en de bereikbaar is naar
tevredenheid verbeterd. Zeker in coronatijd sta je soms voor dilemma's, bv wat te doen als een gast de afstand van 1 1/2 meter niet kan
bewaken? Welke actie onderneem je als een bezoeker positief getest wordt?  Met de komst van onze eigen specialist
oudergeneeskundige hebben we ook alle vragen rondom WLZ dagbegeleiding PG goed geborgen waardoor we kunnen concluderen dat dit
nu naar tevredenheid verloopt. Er hebben verder bij het ondersteunend netwerk geen veranderingen plaats gevonden en ik kan alleen
nogmaals benoemen dat we zeer tevreden zijn over de samenwerking met CLZ.
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Zoals eerder in dit verslag beschreven hebben we de verbouwing gefaseerd uitgevoerd. Door dat we tijdens de corona sluiting de vloer in
de binnenruimte konden vervangen en in een later stadium, toen de zorgboerderij een week gesloten was i.v.m. een positieve test, de
aanbouw is gerealiseerd is alles overzichtelijke en goed verlopen. Onze gasten zijn erg blij met de extra ruimte en zitten nu weer heerlijk
te genieten in de ruststoelen.

 

Tijdens de periode dat de zorgboerderij gesloten was zijn we begonnen met het ontwikkelen van muziekactiviteiten. Echter doordat er op
dit moment in de binnenruimtes niet gezongen mag worden laat de uitvoering op zich wachten tot deze maatregel komt te vervallen.
Daarom zetten we dit doel opnieuw op de agenda voor volgend jaar. 

 

Vanaf dit jaar hebben we de toezegging dat we ook individuele begeleiding mogen bieden aan gasten die moeite hebben met het opstarten
van de dagbesteding. Concreet hebben we 1x deze vraag gehad waarbij we bij de kennismaking ervaarde dat deze gast geen weerstand
had waardoor we de dagbesteding zoals anders op konden starten. Hieruit kunnen we concluderen dat de vraag beperkt is maar dat als de
vraag er komt wij wel de inzet van een medewerker kunnen regelen.

 

Het was een bijzonder jaar wat we door de corona niet snel zullen vergeten.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

Bijlagen
Intakeformulier 
Noodplan 
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4 Deelnemers en medewerkers

4.1 Deelnemers

Een beschrijving van de doelgroepen, het aantal deelnemers en de wijzigingen hierin.

Doelgroep

Op de zorgboerderij ontvangen wij de doelgroep ouderen, over het algemeen hebben we te maken met het ziektebeeld dementie. Maar we
ontvangen ook cliënten met lichamelijke beperkingen of een psychische hulpvraag. Het komt ook voor dat jongere mensen met dementie
de zorgboerderij bezoeken. We kijken er dan goed naar dat iemand die jonger is zich prettig voelt binnen de groep. Op de zorgboerderij
bieden we dagbesteding aan, over het algemeen is dit belevingsgerichte dagbesteding waarbij we bij de invulling goed kijken naar de
wensen en de mogelijkheden van de cliënten. In principe bieden we groepsbegeleiding maar als we de mogelijkheid hebben en/of de
situatie vraagt erom dan kan het zijn dat we op dat moment, voor korte tijd, individuele begeleiding geven. De zorgzwaarte is zeer divers,
we ontvangen cliënten vanuit de WMO maar ook cliënten met een WLZ indicatie, deze laatste groep heeft over het algemeen een zzp-5
toegewezen gekregen. Hoewel er sinds 2018 een lichte verschuiving in de doelgroep heeft plaats gevonden, waarbij de groep ouderen met
dementie, in verhouding, iets is afgenomen en de groep ouderen met somatisch of psychisch ziektebeeld, in verhouding, is gestegen,
hebben we geen aanpassingen in aanbod van activiteiten of begeleiding hoeven te doen.

Doelgroep 1-1-2020 31-12-2020

Ouderen met ziektebeeld dementie 23 13

Ouderen met somatisch ziektebeeld 10 16

Ouderen met psychische hulpvraag 2 2

Totaal 35 32

 

Instroom en uitstroom

  instroom uitstroom

Ouderen met ziektebeeld dementie 14 27

Ouderen met ziektebeeld somatisch 10 2

Ouderen met psychische hulpvraag 1 1

Totaal 25 30

 

Reden uitstroom

  Reden doorstroom Aantal

  Opname 24-uurs zorg 20

  Gestopt zonder nieuwe dag invulling 3

  Doorstroom naar andere dagbesteding 1

  Doorstroom naar dagbehandeling 5

  Opname in Hospice -
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  Overleden 1

 

Weekbezetting

Weekbezetting 1-1-2020 31-12-2020

Maandag  16 15

Dinsdag 15 14

Woensdag  16 15

Donderdag 16 15

Vrijdag 16 15

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

4.2 Conclusies m.b.t. deelnemers

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van de deelnemersgroep en wijzigingen hierin.

I.v.m. de maatregel rondom corona om 1 1/2 meter afstand te houden kan de groepsgrootte in de binnenruimte max. 15 personen zijn.
Aanwezige gasten, die de dagen uit willen breiden, mogen wel op de wachtlijst en in overleg kunnen we bellen als er een afmelding is,
waardoor we meer gasten dagbesteding kunnen bieden
Het valt op dat we dit jaar veel doorstroom naar de dagbehandeling hebben. We hebben 5 nieuwe aanmeldingen gekregen waarvan de
zorgvraag te zwaar voor ons was waardoor we al snel moesten kiezen voor doorstroom naar de dagbehandeling. We hebben dit bij de
intake aangegeven maar gasten willen dan toch graag op proef starten, wij zijn hier in mee gegaan omdat iedereen een kans verdiend
en je bij een intake niet altijd alles helemaal een goed beeld hebt omdat er dan een familielid bij aanwezig is waardoor een gast niet
altijd zichzelf kan zijn. Als team hebben we echter besloten om als we dit bij de intake al constateren, we meteen zullen doorverwijzen
naar de dagbehandeling omdat het enerzijds de gast en familie teleurstelt als dagbesteding niet meer haalbaar is en anderzijds het
veel van team vraagt qua intake en administratie.
Het is ook opvallend dat we ontzettend veel wisselingen hebben gehad in een jaar waar de dagbesteding ook nog eens 11 weken
gesloten is geweest. We vermoeden wel dat corona hier o.a. oorzaak van is. Doordat de dagbesteding 11 weken dicht is geweest, heeft
er bij veel gasten een achteruitgang plaats gevonden op zowel fysiek, lichamelijk als cognitief gebied. Hierdoor moest er sneller voor
opname in een 24-uurs voorziening gekozen worden. Door corona en de gefaseerde opstart moesten gasten langer wachten om te
kunnen starten op de dagbesteding, hierdoor kwamen we vaak pas te laat in een casus waardoor wij sneller de zorg niet meer konden
bieden of de zorg thuis te zwaar werd waardoor ook gekozen moest worden voor opname. Tevens zijn er binnen Venray meer 24-uurs
woningen geopend waardoor we ook zagen dat we van meer gasten afscheid moesten nemen.

 

         

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

4.3 Personeel

Een beschrijving van hoe het afgelopen jaar is gegaan met het personeel op de zorgboerderij.
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Binnen ons team zijn er enkele wijzigingen geweest: 

Begin februari ging een medewerker met zwangerschapsverlof maar door de komst van corona en het sluiten van de zorgboerderij is
bijna de hele periode van het verlof gevallen in de sluitingstijd van de zorgboerderij.
Door corona kwamen een teamlid erachter dat het hebben van een duo-baan, waarbij de werkbare tijd verdeeld werd over 2 werkgevers
in de zorg moeilijk te combineren was, en ze daardoor niet het gewenste aantal uren kon werken. (Op het moment dat er bij de
zorginstelling corona heerste kon er niet op 2 plaatsen tegelijk gewerkt worden) Hierdoor heeft ze gekozen om terug te gaan naar haar
oude werkgever en de banen niet langer te combineren. Door deze keuze ontstond een vacature die we snel hadden ingevuld maar
helaas kwam deze medewerker er naar 3 maanden achter dat ze de werkzaamheden niet bij haar vond passen waardoor we weer een
vacature moesten zetten. Als team gaf dit ons wel druk en onzekerheid, als team wil je samen vooruit en als je iedere keer een nieuwe
medewerker in moet werken kost dat tijd en energie waardoor je het gevoel hebt dat je op de rem staat.
We merkte door corona dat we als klein team kwetsbaar zijn waardoor we ervoor gekozen hebben de vacature in te vullen met een
nieuwe medewerker voor 16 uur en 8 uur. Het eigenlijke contract was 20 uur maar omdat het team ervaarde dat het kantoorwerk erg
veel was hebben we ervoor gekozen dat Petra 4 uur minder op de werkvloer gaat werken en deze uren aan de vacature toe te
voegen. Met de invulling van deze vacatures hopen we dat we als team kunnen gaan bouwen aan de toekomst. Tevens geeft het ons
meer mogelijkheden om bij ziekte en calamiteiten de vervanging te regelen.

Dit jaar hebben we een functioneringsgesprek gevoerd met alle teamleden die op 1 januari werkzaam waren binnen ons team. Hiervan is
verslaglegging gedaan wat ondertekend terug te vinden is in het personeelsdossier. Uit de functioneringsgesprekken kwamen de volgende
aandachtspunten: 

Tussen de aanvangstijd van het werk en aanvangstijd vervoer zit erg weinig ruimte om de rapportage/ agenda en mail te lezen ( actie:
werktijden zijn aangepast)
Belastbaarheid van kantoorwerk is erg groot ( actie:  Petra werkt minder op de werkvloer en neemt kantoorwerk over)
Rollators in en uit de bus tillen is fysiek zeer zwaar werk wat iedere dag 4x terug komt (actie: we vervoeren alleen nog lichtgewicht
rollators)
Iedereen ziet de individuele begeleiding als een uitdaging

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

4.4 Stagiairs

Een beschrijving van hoe het afgelopen jaar is gegaan met de stagiairs op de zorgboerderij.

In januari 2020 zijn we gestart met een eerste jaars, hzv niveau 2,  student van gilde opleidingen. Vanwege de maatregelen rondom corona
heeft zij haar stage in maart vroegtijdig moeten beëindigen. Het doel was om deze stage in september weer op te pakken maar door
dat het volgen van thuisonderwijs voor deze student niet haalbaar was heeft ze haar opleiding vroegtijdig moeten beëindigen. Met deze
stagiaire en opleiding hebben we intensief begeleidingsgesprekken gevoerd.

In september is onze huidige stagiaire gestart van het ROC Nijmegen, MZ niveau 4, 4e leerjaar. Met haar hebben we bijna wekelijks een
evaluatiegesprek waarin haar beroepshouding, doelen en afstudeeropdrachten worden besproken. In december hebben we de voortgang
ook samen met de stagebegeleider van school besproken.

Tijdens ons maandelijks teamoverleg bespreken wie de stagiaire gaat begeleiden en indien nodig het verloop van de stage, de
aandachtspunten voor begeleiding en stagiaire.  Iedere stagiaire en opleiding vraagt om zijn eigen manier van begeleiden, de taken en de
doelen. Dit wordt aan het begin van de stage afgestemd en zo nodig bijgesteld. Dit staat verder beschreven in onze werkbeschrijving.
Afhankelijk van  het verloop van de stage en afspraken die gemaakt worden vinden er begeleidingsgesprekken plaats. De gesprekken
vinden zeer frequent plaats. Op het einde van de stage volgt een eindgesprek waar over het algemeen de begeleider van school ook bij
aanwezig is. Afgelopen jaar hebben er geen ontwikkelingen plaats gevonden n.a.v. informatie of feedback van stagiaires. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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4.5 Vrijwilligers

Een beschrijving van hoe het afgelopen jaar is gegaan met de vrijwilligers op de zorgboerderij.

Op dit moment hebben we 7 vrijwilligers voor in totaal 45.5 uur.

De taken en verantwoordelijkheden staan beschreven in de werkbeschrijving, dit zijn ondersteunende taken waarbij we vinden dat de
meerwaarde met name zit in de persoonlijke aandacht voor onze cliënten. De begeleiding van de vrijwilligers wordt door Petra gedaan
maar we zorgen er met ons hele team voor dat we voldoende persoonlijke aandacht voor onze vrijwilligers hebben en onze waardering voor
hun werk uit te spreken.

We hebben afscheid genomen van 2 vrijwilligers, beide t.g.v. de coronacrisis waardoor het vrijwilligerswerk niet langer haalbaar was.

Er zijn geen nieuwe vrijwilligers bijgekomen.

We wilde in maart onze feestavond organiseren maar helaas mocht dit toen gezien de geldende maatregelen niet doorgaan. Daarom
hebben we in augustus een gezellige high tea georganiseerd waarbij iedereen aanwezig was. Omdat  we het ontzettend waarderen dat de
vrijwilligers zich ondanks de geldende maatregelen in willen zetten voor onze gasten hebben we op 7 december, de dag van de vrijwilligers,
bij iedereen een kerststukje laten bezorgen. Waarmee we dit jaar extra onze waardering uit willen spreken voor alle geweldige,
onbetaalbare inzet!

Helaas kon onze jaarlijkse thema bijeenkomst in november ook niet doorgaan.

Dit jaar is het er niet van gekomen om de evaluatiegesprekken te plannen, enerzijds is dit natuurlijk een minpunt anderzijds hebben we
nog nooit zoveel persoonlijk contact gehad met de vrijwilligers als dit jaar. Dit komt omdat we tijdens de 11 weken dat de zorgboerderij
gesloten was wekelijks post verstuurde en om de 2 weken met iedereen telefonisch contact hadden om te vragen hoe het met iedereen
ging en om iedereen op de hoogte te houden van de laatste ontwikkelingen. Tijdens de opstart zijn we langzaam aan, in goed overleg, weer
het vrijwilligerswerk op gaan starten waarbij iedereen goed zijn grenzen aan kon geven.

We hebben wel de app groep gebruikt om informatie uit te wisselen en vragen te stellen. Hieruit is naar voren gekomen dat de algemene
rapportageklapper in de praktijk niet werkt omdat er niet voldoende in gekeken wordt en vrijwilligers het �jner vinden om over praktische
zaken geïnformeerd te worden via de app. 

 

 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

4.6 Conclusies m.b.t. personeel, stagiairs en vrijwilligers

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van de inzet en omgang met personeel, stagiairs en vrijwilligers.

Voor ons als werkgever was 2020 een moeilijk jaar waar er veel emoties waren. In het begin van het jaar even de onzekerheid over de
toekomst, maar wat vooral zwaar voelde is de verantwoordelijkheid voor iedereen binnen ons team. Je wilt dat iedereen gezond blijft
terwijl je weet dat je geen invloed op het virus hebt wat ongezien binnen kan komen ondanks dat alle maatregelen goed in acht genomen
worden. Ook gaf en geeft het soms onzekerheid over het rond krijgen van de bezetting als er een teamlid of iemand in de huiselijke kring
ziek was of getest moest worden. 

Als team zijn we nog steeds in ontwikkeling, echter hebben we met al onze medewerkers, allen verzorgende-ig, voldoende kennis en kunde
in huis om goede, verantwoorde zorg te leveren. Door de komst van 2 nieuwe teamleden, die we nu nog aan het inwerken zijn hopen we dat
ons team compleet is en dat we aan een gezamenlijke toekomst kunnen bouwen. Doordat de uren nu over 6 medewerkers i.p.v. 5
medewerkers verdeeld worden zijn we ook �exibeler geworden met de inzet bij vervanging. Dit jaar leert ons ook dat we als team altijd in
ontwikkeling zullen blijven. Door de maatregelen rondom corona hebben er minder team overleggen plaats gevonden en hebben we meer
ad hoc dingen met elkaar geregeld. Wat we wel uit deze periode kunnen concluderen is dat we, ondanks de wisselingen, een sterk team
hebben. Deze conclusie komt voort uit de corona-crisis waarin we merken hoe goed en �exibel iedereen met de wisselende maatregelen
om kan gaan en kan schakelen en waar we ondanks dat we minder team overleggen hebben georganiseerd de zaken tot goed met elkaar
af kunnen stemmen en uit kunnen voeren.
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N.a.v. de functioneringsgesprekken hebben we de volgende acties ondernomen:

We hebben de werktijden opnieuw besproken en hier afspraken over gemaakt
I.v.m. de fysieke belasting vervoeren we alleen nog lichtgewicht rollators, dit wordt tijdens intake ook met fam. besproken. Indien
nodig kan er ook een rollator van de zorgboerderij gebruikt worden.
We kijken goed naar hoe het kantoorwerk e�ciënt geregeld kan worden, om dit te bereiken is Petra 4 uur minder op de werkvloer gaan
werken zodat zij meer ondersteuning kan bieden en taken over kan nemen

 

Door de corona crisis hebben we dit jaar geen maatschappelijke stage of snuffelstage toe kunnen zeggen omdat we het risico op
besmetting te groot vinden en ook geen (kortdurende) contacten willen hebben met personen die een extra risico voor onze gasten,
medewerkers en vrijwilligers vormen. 

Begin volgend jaar zullen we voor zowel de medewerkers als de vrijwilligers de functioneringsgesprekken plannen.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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5 Scholing en ontwikkeling

5.1 De opleidingsdoelen van afgelopen jaar

In de opleidingsdoelen beschrijft de zorgboer(in) hoe de kennis en vaardigheden van de begeleiders  op peil wordt gehouden. Door
veranderingen in doelgroepen of zorgzwaarte, veranderingen in wetgeving, etc. zal scholing regelmatig nodig zijn. Daarnaast is het onderling
uitwisselen van kennis, informatie en casuïstiek belangrijk voor de ontwikkeling van de zorgboer(in) en medewerkers.

Bij dit onderwerp gaat het om de kennis en vaardigheden, de opleidingen kunt u bij 5.2 beschrijven (in de kennisbank 8.5.2).

De opleidingsdoelen zijn dit jaar niet behaald.

BHV hebben we uit moeten stellen naar volgend jaar, deze was gepland tijdens de eerste lockdown en i.o.m. Citaverde  en andere
betrokken zorgboerderijen hebben we deze doorgeschoven. In eerste instantie hadden we in het voor jaar het idee dat we deze
bijscholing door konden schuiven naar het najaar maar helaas was het toen ook niet mogelijk om onze bijscholing op de gebruikelijke
manier te organiseren. Tevens waren we druk met constant aanpassen aan de situatie en het werken rondom corona waardoor het
kijken naar alternatieven voor deze bijscholing erbij in is geschoten.
Uit overleg met CLZ is gebleken dat de medicatiescholing 1x per 3 jaar moet plaats vinden, i.p.v. 1 x per 2 jaar, waardoor deze
verschoven is naar het voorjaar van 2021
Themabijeenkomst met medewerkers en vrijwilligers was niet haalbaar gezien de maatregelen aan het einde van het jaar.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

5.2 Opleidingen, trainingen, informatie- en intervisiebijeenkomsten

Een beschrijving van welke scholing afgelopen jaar is gevolgd, wie eraan hebben deelgenomen en of de scholing met goed gevolg is afgerond.

Studieclub, CLZ William en/of Petra hebben de studieclub bijeenkomsten van de CLZ (digitaal) bezocht. 

Beleidsgroep, fysiek zijn we dit jaar niet bij elkaar geweest maar we hebben wel telefonisch overleg met elkaar gehad.

Intervisiegroep, William heeft hier aan deelgenomen en deze afhankelijk van de maatregelen fysiek of via micro soft teams bijgewoond

Bijeenkomst met gemeente, Petra is dit jaar 2x aanwezig geweest bij een overleg met de gemeente en de zorgboeren. De onderwerpen
waren zeer divers.

Bezoeken alzheimer café, Zowel het alzheimer café in Venray als Bergen zijn bezocht door medewerkers van de zorgboerderij. De
onderwerpen zijn altijd informatief. Begin van het jaar zijn we fysiek aanwezig geweest en vanaf het voorjaar zijn de alzheimer café's
digitaal te bezoeken wat ook als voordeel heeft dat je ze later terug kan kijken.

Bijscholing Bergop, deze scholing heeft Petra digitaal gevolgd met als doel om het klanttevredenheidsonderzoek te digitaliseren.

Bijscholing wet zorg en dwang, deze scholing heeft Petra digitaal gevolgd.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

5.3 Opleidingsdoelen komende jaren

Een beschrijving van de opleidingsdoelen voor de komende periode.
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Het is belangrijk dat we als team goed geschoold blijven daarom zijn de opleidingsdoelen voor de komende jaren:

BHV, jaarlijks verplichte bijscholing 

Bijscholing medicatieverstrekking, iedere 3 jaar verplicht

Thema avond voor vrijwilligers, jaarlijks een thema dat actueel is of dat past binnen onze visie.

 

Uit de functioneringsgesprekken van 2020 is gebleken dat niemand in het team behoefte had aan bijscholing of opleiding, we zullen dit
punt ieder jaar met de functioneringsgesprekken opnieuw bespreken zodat we inzichtelijk houden waar de opleidingswensen liggen.
Mochten we als zorgboerderij het nodig vinden om het team bij te scholen op een bepaald vakgebied dan zullen we hier zelf actie voor
ondernemen.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

5.4 Conclusies m.b.t. scholing en ontwikkeling

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van scholing en ontwikkeling.

Helaas moeten we concluderen dat de geplande bijscholingen niet zijn uitgevoerd, echter zie ik ook niet hoe we dit anders hadden kunnen
organiseren met de wetenschap dat veel digitaal kan maar niet alles.

De bijscholingen die we digitaal gevolgd hebben zijn naar tevredenheid verlopen en heeft ons het gewenste resultaat gegeven. Hierdoor
hebben we het klanttevredenheidsonderzoek kunnen digitaliseren en hebben we uitleg gekregen over de wet zorg en dwang die we in de
praktijk, indien nodig, kunnen toepassen. Persoonlijk vindt ik nog altijd dat fysiek contact het �jnste is, je kan bv makkelijker vragen
stellen en de scholing is veel interactiever, echter moet ik ook concluderen dat de scholing die ik online gevolgd hebt, prettig is verlopen
en dat het wat mij betreft ook na deze corona crisis dit bij sommige scholingen de voorkeur kan hebben.

Zowel fysiek, telefonisch als digitaal hebben overleggen plaats gevonden waardoor er goed overleg is geweest en we goed op de hoogte
zijn gebleven van alle ontwikkelingen.

De opleidingsdoelen worden allemaal meegenomen naar het nieuwe jaar.

Het punt scholing blijft terug komen op de agenda van de functioneringsgesprekken.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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6 Terugkoppeling van deelnemers
De kwaliteit van de zorgverlening van zorgboeren wordt mede getoetst aan de hand van evaluatiegesprekken, inspraakbijeenkomsten en
deelnemerstevredenheidsmeting. De reacties van de deelnemers die hiermee worden verzameld, geven belangrijke informatie aan de
zorgboer(in).

6.1 Evaluatiegesprekken deelnemers

Elke deelnemer heeft jaarlijks een evaluatiegesprek met de begeleiding en eventuele betrokkenen waarin wordt besproken hoe de deelnemer
de zorg op de zorgboerderij ervaart en of de begeleidingsdoelen zijn behaald. In deze paragraaf wordt beschreven hoe de evaluatiegesprekken
zijn verlopen.

Tot 15 maart hebben er 5 MDO's plaats gevonden waarbij we fysiek aanwezig waren. 

Met de specialist oudergeneeskundige hebben we 2x een evaluatie gesprek gehad waarbij we alle gasten met een WLZ indicatie
besproken hebben. Hier is ook verslaglegging van gemaakt.

Na 15 maart hebben de MDO's lang stil gelegen en is daar waar nodig telefonisch overleg geweest of via de mail een verslag gestuurd.

Na de zomervakantie, toen de zorgboerderij weer volledig was opgestart, zijn we gaan kijken wat de stand van zaken rondom de MDO's
was. We hebben alle 1e contactpersonen gebeld en afgesproken of we het MDO telefonisch of met hun naaste op de zorgboerderij konden
uitvoeren. Afhankelijk hiervan zijn de MDO's telefonisch gehouden of 1 op 1 met de gast tijdens de aanwezigheid op de zorgboerderij. Van
deze gesprekken zijn verslagen gemaakt en samen met het nieuwe zorgplan ter goedkeuring naar de 1e contactpersoon verstuurd. Op dit
moment zijn alle zorgplannen die geëvalueerd moesten worden ook geëvalueerd.

De persoonlijke begeleider bewaakt dat er bij een WMO-indicatie jaarlijks en bij een WLZ-indicatie 2 maal per jaar een evaluatie plaats
vindt. Mocht de persoonlijke situatie van een gast zo veranderen dat een MDO wenselijk is dan ondernemen we hier actie op en zal een
MDO vaker plaats vinden. Bij al onze gasten voldoen we aan deze norm.

De volgende onderwerpen komen altijd aan bod:

Bespreken zorgplan 
Voortgang zorgboerderij
Controleren van medicijnlijst,  NAW-gegevens en Niet-reanimeren beleid

Over het algemeen komen er de volgende punten uit een MDO:

Vraag of dagbesteding nog voldoende en passend is en de mogelijkheid voor uitbreiding
Nieuwe medicijnlijst
Progressief ziekteproces waardoor een WLZ aanvraag wordt gedaan met het oog op 24-uurs zorg
Uitbreiding van thuiszorg
Niet-reanimeren verklaring
Vraag om fysio, ergo of logopedie in te zetten
Overbelasting mantelzorg
 Is thuissituatie nog verantwoord en veilig 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.2 Conclusies uit de evaluatiegesprekken

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het verloop van de evaluatiegesprekken. Eventuele verbeterpunten zullen aan de
actielijst worden toegevoegd.
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Dit jaar hebben niet alle evaluaties fysiek plaats gevonden waardoor ze ook niet multidisciplinair waren, echter hebben we indien nodig het
verslag doorgestuurd naar de trajectbegeleider of contact opgenomen met andere betrokken zorg zodat we e.e.a. wel goed op elkaar af
konden stemmen.

Door deze persoonlijke benadering waren wel alle evaluatiegesprekken gericht op de zorg die geboden wordt op de zorgboerderij.

In de periode dat de zorgboerderij gesloten was hebben we met met de 1e contactpersoon afgestemd hoe vaak per week/weken we
contact zouden hebben met hun naaste of contactpersoon zelf. In die periode hebben we een heel goed beeld gekregen van de zorgvragen
rondom onze gasten. Ook in die periode hebben we indien wij het nodig achten met de traject begeleider of andere betrokken zorg
overlegd zodat de zorg zo goed mogelijk geregeld was.

Ik vind dat de evaluatiegesprekken goed geregeld zijn, ondanks dat ze dit jaar anders zijn verlopen dan anders hebben we iedereen goed in
beeld!

In het nieuwe jaar hopen we dat we snel weer op punt komen dat we de MDO's weer multidisciplinair kunnen plannen, mocht dit niet zo
zijn dat gaan we voorlopig verder met de telefonische en/ of individuele evaluaties met onze gasten op de zorgboerderij. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.3 Inspraakmomenten

Minimaal ieder kwartaal wordt er op de zorgboerderij een inspraakmoment gehouden. Hierbij krijgen alle deelnemers de gelegenheid om met
elkaar aan te geven wat ze graag anders of toegevoegd zouden willen zien op de zorgboerderij.

Vanuit de CLZ hebben we een eigen cliëntenraad, het aanspreekpunt vanuit onze zorgboerderij is een gast die aangegeven heeft zich
hiervoor beschikbaar te willen stellen.

De huiskamergesprekken hebben plaats gevonden op 13-1 10-3 14-9 en 13-11.

Deze gesprekken hebben op wisselende dagen plaats gevonden zodat de meeste gasten ook de gelegenheid hebben om mee te praten.

De agenda ziet er als volgt uit:

Activiteiten
Vervoer
Eten
Veiligheid/vluchtplan
 uitleg Toiletten – let op dat je alleen toiletpapier in toilet gooit ivm gevaar op verstopping
Dit missen we op de zorgboerderij nog, zouden we graag anders zien
Dit vinden we leuk om te doen Dit vinden we niet leuk om te doen
Dit vinden we leuk aan de zorgboeren/personeel/vrijwilligers
Rondvraag

De notulen van het laatste huiskamergesprek zijn als bijlage toegevoegd, dit geeft over het algemeen het beeld goed weer van het verloop
van de gesprekken. Uit de gesprekken zijn dit jaar geen aandachtspunten gekomen. Iedereen is tevreden!

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

Bijlagen
Huiskamergesprek 13-11-2020 

6.4 Conclusies uit de inspraakmomenten
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In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het verloop van de inspraakmomenten. Eventuele verbeterpunten zullen aan de
actielijst worden toegevoegd.

Door de evaluaties en de inspraakmomenten zijn we goed op de hoogte van wat er speelt op de zorgboerderij. We hebben er dit jaar geen
verbeterpunten uit gehaald. Opvallend is dat de gasten aangeven, ook buiten de gesprekken om, dat ze het erg prettig vinden dat de
coronamaatregelen goed uitgevoerd worden waardoor ze zich veilig voelen, dit wordt door de familieleden aan ons bevestigd. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

6.5 Tevredenheidsmeting deelnemers

Ieder jaar wordt de tevredenheid van de deelnemers gemeten. De zorgboerderij kan hiervoor zelf een vragenlijst opstellen of gebruik maken van
bestaande instrumenten. De deelnemers kunnen de vragenlijst anoniem invullen.

In november van dit jaar hebben we via het digitale systeem bergop onze cliënttevredenheid uitgevoerd.

Als bijlage heb ik een overzicht met de gestelde vragen toegevoegd.

 

Zorgboerderij De Hofsteeg  

     

Gemiddeld rapportcijfer 9,0  

Respons ingevuld 78%  

     

Vragenlijst Aantal ingevulde vragenlijsten Gemiddeld rapportcijfer

WMO WLZ deelnemer 9 9,0

WMO WLZ vertegenwoordiger 12 9,0

Totaal 21 9,0

     

Respons Aantal Percentage

(Unieke) deelnemers 27  

Ingevuld 21 78%

Nonrespons 6 22%

 

Iedereen geeft aan tevreden te zijn over de geboden zorg, de sfeer is goed en gasten vinden het �jn te vinden dat er veel persoonlijke
aandacht is.

De zorgboerderij is goed bereikbaar, de ruimtes zijn schoon, de begeleiding is bekwaam, iedereen is tevreden over het vervoer en de
maaltijd.

Zowel gasten als mantelzorgers geven aan dat het belangrijk is dat er voldoende beweging is en dat er goed gekeken wordt dat de
activiteiten die worden aangeboden passend en naar wens van de gast zijn.

Acties
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Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

Bijlagen
Clienttevredenheidsonderzoek 2020 

6.6 Conclusies uit de deelnemerstevredenheidsmeting

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het verloop van de tevredenheidsmeting. Eventuele verbeterpunten zullen aan de
actielijst worden toegevoegd.

Totaal zorgboerderijen

Gemiddeld rapportcijfer 8,7

Respons ingevuld 71%

 

Als we onze resultaten vergelijken met andere zorgboeren hebben we boven gemiddeld gescoord. Wat we vooral belangrijk vinden is dat
we een hoog respons hebben van 78 % waardoor de meting geslaagd is en de uitslag ons een reëel beeld geeft.

Het respons is ook groter dan andere jaren, ik zelf heb het gevoel dat het door het digitale systeem Bergop anoniemer kan gebeuren ook
vinden mantelzorgers het �jn dat het digitaal ingevuld kan worden, hierdoor wordt sneller reactie gegeven. Is makkelijker als een enquête
mee teruggeven die dan ook nog vaak vergeten wordt.

Uit de meting zijn kleine, persoonlijke aandachtspunten gekomen waarvan ik weet dat er ook al punten zijn opgelost. Als team zijn we er
bewust mee bezig dat we moeten overleggen met de gasten welke activiteiten aangeboden worden en passend zijn voor een gast.  Op dit
moment behoeft dit verder geen actie.

Het resultaat maakt ons trots en het is belangrijk dat we samen met het team blijven werken aan kwaliteitszorg!

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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7 Meldingen en incidenten
Op een zorgboerderij wordt geleefd en gewerkt in kleine of grote groepen, er wordt gewerkt met dieren en gereedschap. Daarbij kunnen
ongevallen of incidenten voorkomen. In dit hoofdstuk wordt beschreven wat er op de zorgboerderij is voorgevallen, hoe er met deze situaties is
omgegaan, wat er uit de analyse van de situatie kan worden geleerd en tot welke acties dit heeft geleid. Voor alle meldingen en incidenten
geldt dat de privacy van betrokkenen voorop staat. Wanneer om privacyredenen een melding of de toelichting daarop niet kan worden
gepubliceerd, heeft de zorgboer(in) in een bijlage verantwoording afgelegd. Deze bijlagen worden niet gepubliceerd.

Wanneer er geen meldingen en/of incidenten hebben plaats gevonden is er enkel een conclusie beschreven.

7.1 Ongevallen en bijna ongevallen

Alle ongevallen en bijna ongevallen moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen en hoe
hiermee om is gegaan. Door in te zoomen op een enkel ongeval of een reeks van kleine ongevallen kan inzicht worden verkregen in de oorzaak
en eventuele verbeteringen worden ingezet.

Afgelopen jaar is er één valincident geweest. Met uitstappen uit de bus wilde gast met wandelstok over de trappen uitstappen, hierdoor
had hij geen houvast. Toen de gast hierop geattendeerd werd sluierde hij heel langzaam achterover. We konden de gast tegen houden
waardoor hij heel zachtjes op de vloer van de bus neer zakte. Gast heeft geen letsel en familie is op de hoogte gebracht. Verder hebben
we een MIC melding naar CLZ gestuurd. In deze situatie is goed gehandeld en n.a.v. van het valincident is met gast en familie
afgesproken dat onze gast zijn wandelstok thuis laat omdat hij deze niet nodig heeft en het dus alleen maar valgevaar oplevert. Er was
verder geen actie nodig.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

7.2 Medicatie

Op de zorgboerderij worden medicijnen verstrekt en/of toegediend wanneer de begeleiding daarvoor bevoegd en bekwaam is. Het kan ook zo
zijn dat een deelnemer zelf medicijnen meeneemt en inneemt gedurende het verblijf op de zorgboerderij. Wanneer er een incident plaatsvindt
rondom de medicatie moet dit worden vastgelegd. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele
verbeteringen worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.3 Agressie

Alle agressie-incidenten moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen en hoe hiermee om is
gegaan. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.4 Ongewenste intimiteiten

Alle incidenten rondom ongewenste intimiteiten moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen
en hoe hiermee om is gegaan. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen
worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.
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7.5 Strafbare handelingen

Alle incidenten rondom strafbare handelingen moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan wat er is voorgevallen en
hoe hiermee om is gegaan. Door in te zoomen op een incident kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen worden
ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.6 Klachten

Alle klachten moeten worden vastgelegd. In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) aan welke klachten zijn ingediend en hoe hiermee om is
gegaan. Door in te zoomen op een klacht kan inzicht worden verkregen in de oorzaak en eventuele verbeteringen worden ingezet.

Dit onderwerp is nu niet van toepassing. Pas zo nodig de inleidende vragen (Hfd. 1) aan om het onderwerp toe te voegen aan uw jaarverslag.

7.7 Conclusies uit meldingen en incidenten

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het ontstaan en afhandelen van meldingen en incidenten. Eventuele
verbeterpunten zullen aan de actielijst worden toegevoegd.

We doen er alles aan om het valgevaar van onze gasten te voorkomen maar wil iemand zijn zelfstandigheid behouden dan is valgevaar niet
altijd uit te sluiten. Als team zijn we heel alert op valgevaar en het geven van de juiste aanwijzingen of het aanbieden van de juiste
hulpmiddelen. Als er valgevaar is bij een gast dan staat dit in het zorgplan beschreven met daarbij de eventuele hulpmiddelen die
aangeboden worden. Hier is verder geen andere actie nodig.

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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8 Acties
Werken aan kwaliteit is een continu proces, waarbij alle stappen die genomen worden om de situatie op peil te houden of te verbeteren kunnen
worden vastgelegd in een actie. De actielijst is een belangrijke weergave van de activiteiten van de zorgboerderij in het algemeen en op het vlak
van kwaliteit.

8.1 Voortgang actielijst, afgesloten acties

In het afgelopen kalenderjaar zijn onderstaande acties uitgevoerd. Waar nodig heeft de zorgboer(in) een toelichting gegeven op de uitvoering
van de actie.

Maak i.v.m. wijzigingen in de norm een planning om uw werkbeschrijving te voltooien en voeg eventueel acties toe, zie Nieuwsbrief
Kwaliteit Laat Je Zien 27.

Geplande uitvoerdatum: 28-02-2021

Actie afgerond op: 28-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: Werkbeschrijving is aangevuld op de punten zoals gevraagd in de nieuwsbrief c.q. werkbeschrijving,
allen betrekking hebbend op de WZD.

Voor volgend jaarverslag; Re�ecteer concreter op uw eigen handelen waarmee een verdiepingsslag wordt gemaakt in de kwaliteit van
het jaarverslag.

Geplande uitvoerdatum: 31-12-2020

Actie afgerond op: 15-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: Dit punt heb ik in meegenomen in het schrijven van dit jaarverslag en toegelicht bij conclusies.

Waarborgen van kwaliteit, hoe doen we dit?

Geplande uitvoerdatum: 12-12-2020

Actie afgerond op: 12-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: Dit punt laat ik nog terugkomen op de actielijst van volgend jaar, ik denk dat het goed is dat we naar
deze crisis inventariseren waar we staan. Wat hebben we in deze tijd geleerd? Welke aanpassingen
zijn er nodig of welke maatregelen blijven we in de toekomst handhaven. Ik denk dat we dit hele jaar
optimaal bezig zijn geweest met het bewaken van de kwaliteit, er heeft nog nooit zoveel overleg
plaats gevonden met familie en andere hulpverleners om goede verantwoorde zorg te leveren. En
met het team hebben we juist in deze tijd de kwaliteit van zorg optimaal bewaakt.

Waarborgen van kwaliteit, hoe doen we dit?

Geplande uitvoerdatum: 12-12-2020

Actie afgerond op: 12-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: Dit punt laat ik nog terugkomen op de actielijst van volgend jaar, ik denk dat het goed is dat we naar
deze crisis inventariseren waar we staan. Wat hebben we in deze tijd geleerd? Welke aanpassingen
zijn er nodig of welke maatregelen blijven we in de toekomst handhaven. Ik denk dat we dit hele jaar
optimaal bezig zijn geweest met het bewaken van de kwaliteit, er heeft nog nooit zoveel overleg
plaats gevonden met familie en andere hulpverleners om goede verantwoorde zorg te leveren. En
met het team hebben we juist in deze tijd de kwaliteit van zorg optimaal bewaakt.
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Waarborgen van kwaliteit, hoe doen we dit?

Geplande uitvoerdatum: 27-01-2020

Actie afgerond op: 12-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: Dit punt laat ik nog terugkomen op de actielijst van volgend jaar, ik denk dat het goed is dat we naar
deze crisis inventariseren waar we staan. Wat hebben we in deze tijd geleerd? Welke aanpassingen
zijn er nodig of welke maatregelen blijven we in de toekomst handhaven. Ik denk dat we dit hele jaar
optimaal bezig zijn geweest met het bewaken van de kwaliteit, er heeft nog nooit zoveel overleg
plaats gevonden met familie en andere hulpverleners om goede verantwoorde zorg te leveren. En
met het team hebben we juist in deze tijd de kwaliteit van zorg optimaal bewaakt.

Thema avond vrijwilligers

Geplande uitvoerdatum: 12-12-2020

Actie afgerond op: 12-12-2020  (Afgerond)

Opstellen jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 02-11-2020

Actie afgerond op: 12-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: Op dit moment hebben we nog niet met de WZD te maken en hebben we nog geen speci�eke
vertrouwenspersoon hiervoor, als dit wel aan de orde mocht komen dan volgen we hierin de CLZ en
de toegewezen vertrouwenspersoon vanuit CLZ. CLZ is op dit moment (jan 2021) nog in overleg met
federatie van landbouw en zorg om te achterhalen of Mariëlle Beusmans ook de vertrouwenspersoon
voor de WZD mag zijn. Als het volgens plan verloopt wordt hierover begin 2021 meer van bekend. Ik
voeg dit punt toe aan de actielijst van dit jaar.

Teambuilding, hoe geven we dit vorm?

Geplande uitvoerdatum: 01-09-2020

Actie afgerond op: 12-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: Zoals beschreven in het jaarverslag hebben we hier afgelopen jaar aangewerkt, echter zal dit een
punt blijven wat we op ons teamoverleg terug laten komen en daarom laat ik het op de actielijst
staan. aanvulling 2019: In het jaarverslag heb ik beschreven dat door de teamwisseling dit jaar ons
team sterker geworden is, echter blijft dit een punt van aandacht omdat we ook merken dat het
belangrijk is om oog te hebben voor een goede samenwerking. Aanvulling 2020: Als team blijven we
in beweging en hebben we helaas nogmaals met wisselingen te maken gehad waardoor we veel aan
het inwerken zijn en er geen tijd is om te bouwen aan een goede samenwerking. Echter ervaren we in
dec. wel dat het team meer op elkaar ingespeeld raakt en prima functioneert.
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Geef duidelijk aan dat niet-reanimeren alleen kan als er een rechtsgeldige wilsverklaring (of penning) is.

Geplande uitvoerdatum: 01-05-2020

Actie afgerond op: 28-02-2020  (Afgerond)

Toelichting: Op het intake formulier is het volgende toegevoegd: Niet-reanimeren verklaring Is er een niet-
reanimeren verklaring Ja / nee Zo ja, is deze verklaring bij de huisarts bekend. (voor de zorgboerderij
is het noodzakelijk dat dit bij de huisarts bekend is en mede is ondertekend door de 1e
contactpersoon) Ja / nee Zo ja, dan hebben we een verklaring voor in het dossier nodig, is deze
bijgevoegd? Ja / nee Graag willen we u op het volgende attenderen, als u naaste een niet-reanimeren
verklaring heeft en dit is bij ons bekend dan hebben wij het betreffende formulier bij ons opgeslagen
in het dossier. Tijdens het vervoer van en naar de zorgboerderij of met een activiteit buiten de
zorgboerderij hebben we deze verklaring niet bij ons. Het kan dus zijn dat u naaste op dat moment
toch gereanimeerd wordt omdat de verklaring niet beschikbaar is voor de hulpdiensten. (Dit is
natuurlijk ook zo wanneer u naaste buiten de zorgboerderij een openbare gelegenheid bezoekt) Een
niet-reanimeren penning zou hierbij duidelijk aan geven wat de wens is van de betrokkenen.

Thema avond vrijwilligers

Geplande uitvoerdatum: 02-11-2020

Actie afgerond op: 12-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: Door de maatregelen rondom corona heeft deze niet plaats gevonden.

Tevredenheidonderzoek deelnemers

Geplande uitvoerdatum: 26-10-2020

Actie afgerond op: 12-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: Klanttevredenheid heeft digitaal plaats gevonden via Bergop.

Oefening calamiteitenplan

Geplande uitvoerdatum: 26-10-2020

Actie afgerond op: 12-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: In alle huiskamergesprekken is het calamiteitenplan besproken, zo ook met nieuwe medewerkers.
Volgend jaar nemen we het ook weer mee met de thema avond waarbij alle medewerkers en
vrijwilligers aanwezig zijn.

Opstellen jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 14-09-2020

Actie afgerond op: 12-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: Het jaarverslag is bijna klaar, ik voeg alleen de aanvullingen van de aankomende weken toe waarna
ik hem zal versturen.

Actualisatie BHV

Geplande uitvoerdatum: 21-04-2020

Actie afgerond op: 12-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: De BHV bijscholing stond gepland op 21 april maar door de geldende maatregelen kon deze geen
doorgang vinden en is i.o.m. betrokken zorgboerderijen en citaverde besloten om deze door te
schuiven naar het volgend jaar.
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Feestavond voor vrijwilligers en medewerkers organiseren

Geplande uitvoerdatum: 20-03-2020

Actie afgerond op: 24-08-2020  (Afgerond)

Toelichting: In augustus hebben we genoten van een gezellige high tea.

Controleren of er van iedereen een up to dat VOG is

Geplande uitvoerdatum: 03-02-2020

Actie afgerond op: 14-09-2020  (Afgerond)

Toelichting: Afgelopen jaar waren de vog's van 2 medewerkers verlopen en deze zijn opnieuw aangevraagd.

Plannen teamoverleg

Geplande uitvoerdatum: 27-01-2020

Actie afgerond op: 11-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: Het eerste teamoverleg van 2020 staat gepland op 27 januari, hierna plannen we iedere teamoverleg
een nieuwe datum. Dit jaar hebben we 5x een teamoverleg gepland waarbij iedereen aanwezig was.
Afhankelijk van de maatregelen willen we dit in het nieuwe jaar weer maandelijks gaan plannen.

Onderzoeken hoe we meer muziekactiviteiten aan kunnen bieden

Geplande uitvoerdatum: 27-01-2020

Actie afgerond op: 11-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: In het begin van het jaar zijn we hier actief mee aan de slag gegaan en bij toeval was ook een thema
avond van het alzheimer cafe: de RGM methode, tijdens het alzheimer café werd uitgelegd hoe we
deze ritmische activiteit toe konden passen. Door toedoen van de corona maatregelen mag er nu
binnen niet gezongen worden waardoor we de uitvoering van dit plan doorschuiven tot na de corona
crisis.

Deelname pilot klanttevredenheidsonderzoek CLZ.

Geplande uitvoerdatum: 15-01-2020

Actie afgerond op: 30-11-2020  (Afgerond)

Toelichting: Uiteindelijk kwam deze vraag tijdens de opstart in juni/juli en konden we hier onze tijd niet voor
vrijmaken en in het 1e overleg kwamen we er ook achter dat de pilot niet geschikt voor ons was. Dus
hebben we niet aan de pilot deelgenomen. Wel hebben we in september de scholing voor Bergop
gevolgd en dit jaar ook onze eerste digitale klanttevredenheidsonderzoek via Bergop verstuurd.

Contact leggen met CLZ, gemeente en TB om te bekijken of individuele begeleiding haalbaar is.

Geplande uitvoerdatum: 06-01-2020

Actie afgerond op: 03-02-2020  (Afgerond)

Toelichting: Deze vraag was meteen beantwoord met het toekennen van de mogelijkheden. Zowel CLZ als
gemeente staan er positief tegen over en ook in een overleg dat we begin van het jaar met het
zorgkantoor hadden werd dit plan als een kans gezien.
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Evaluatie gesprekken met deelnemers

Geplande uitvoerdatum: 06-01-2020

Actie afgerond op: 11-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: Deze worden door de persoonlijke begeleiders gepland a.d.h.v. start datum of datum vorige evaluatie.
WMO min. 1x per jaar en WLZ min. 2x per jaar.

Huiskamergesprekken plannen

Geplande uitvoerdatum: 02-01-2020

Actie afgerond op: 11-12-2020  (Afgerond)

Toelichting: 2020: 13-1 10-3 20-5 10-9 13-11

Controle elektrische apparatuur

Geplande uitvoerdatum: 02-11-2020

Actie afgerond op: 05-11-2020  (Afgerond)

Toelichting: Alle apparatuur op de lijst is gecontroleerd en gerepareerd daar waar nodig was.

Zoönose check

Geplande uitvoerdatum: 16-03-2020

Actie afgerond op: 01-11-2020  (Afgerond)

Toelichting: 13 oktober 2020 heeft de zoönozencheck plaats gehad. De uitslag was positief en we hebben het
keurmerk voor 2020 weer binnen. Een en ander is met vertraging gebeurt vanwege de Corona
Pandemie.

Aanpassen 'Klachtenreglement cliënten zorgboerderijen' en publiceren op zorgboeren.nl, zie nieuwsbrief Kwaliteit Laat je Zien 23.

Geplande uitvoerdatum: 31-07-2020

Actie afgerond op: 15-05-2020  (Afgerond)

Toelichting: Klachtenprocedure is gecontroleerd, aangepast en staat goed op de website van zorgboeren.nl.

Open dag organiseren

Geplande uitvoerdatum: 28-03-2020

Actie afgerond op: 15-05-2020  (Afgerond)

Toelichting: De open dag stond gepland voor zaterdag 28 maart 2020. Echter door de maatregelen rondom corona
hebben we de open dag af moeten zeggen. Pas als de maatregelen niet meer van toepassing zijn
kunnen we bekijken wanneer een nieuwe open dag kan plaats vinden.
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Inzet specialist oudergeneeskundige bij dagbegeleiding PG en somathiek, hoe borgen we dit?

Geplande uitvoerdatum: 06-01-2020

Actie afgerond op: 15-05-2020  (Afgerond)

Toelichting: Vanaf begin 2020 heeft CLZ een eigen specialist oudergeneeskundige in dienst waar wij gebruik van
kunnen maken. Hierdoor kunnen we dit punt afsluiten omdat het nu goed geregeld is en we ook
zeker de meerwaarde van de SO ervaren hebben in deze bijzondere tijd.

Families inlichten over verbouwing

Geplande uitvoerdatum: 06-01-2020

Actie afgerond op: 15-05-2020  (Afgerond)

Toelichting: Door de omstandigheden rondom corona hebben we de verbouwing beperkt tot het leggen van een
nieuwe vloer en deze is gelegd toen de gasten thuis moesten blijven ivm de corona maatregelen. In
december is de tweede helft van de verbouwing uitgevoerd waarbij de aanbouw gerealiseerd is. We
hebben via een e-mail bericht familie op de hoogte gebracht en uitgelegd dat deze verbouwing
corona-proof zou plaats vinden. De gasten ondervinden geen hinder van de verbouwing.

Controle brandblussers

Geplande uitvoerdatum: 01-02-2021

Actie afgerond op: 20-02-2020  (Afgerond)

Toelichting: 1 blusser vervangen. Andere blusser en brandslang goedgekeurd.

Controle verbandmaterialen en EHBO kist

Geplande uitvoerdatum: 01-02-2021

Actie afgerond op: 27-02-2020  (Afgerond)

Toelichting: Vulling van de verbandtrommel is voldoende.

In overleg met Citaverde over bijscholing BHV

Geplande uitvoerdatum: 03-02-2020

Actie afgerond op: 20-02-2020  (Afgerond)

Toelichting: Bijscholing voor alle medewerkers staat gepland op 15 april, van te voren hebben we met de Haam
nog overleg over de inhoudt hiervan. Om er op tijd aan te denken heb ik dit op 3 februari in de agenda
genoteerd. Overleg heeft inmiddels plaats gevonden en er zijn afspraken met citaverde gemaakt
zodat bijscholing meer op de praktijk gericht is.

Ontwikkel een passende persoonlijk RI&E

Geplande uitvoerdatum: 01-05-2020

Actie afgerond op: 20-02-2020  (Afgerond)

Toelichting: Rie is aan onze persoonlijke situatie aangepast en toegevoegd aan de intakeformulieren zodat cliënt
en/ of fam. deze in kunnen vullen waarna wij ze kunnen bespreken en de aandachtsgebieden over
kunnen nemen naar het zorgplan.
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Controle brandblussers

Geplande uitvoerdatum: 03-02-2020

Actie afgerond op: 20-02-2020  (Afgerond)

Toelichting: Alle brandblussers en noodverlichting zijn gecontroleerd en goedgekeurd.

Functioneringsgesprekken

Geplande uitvoerdatum: 13-01-2020

Actie afgerond op: 27-01-2020  (Afgerond)

Toelichting: In januari zijn de functioneringsgesprekken voor de vaste medewerkers gepland en uitgevoerd.
Hierna zouden de vrijwilligers volgen echter door de hectiek van het jaar en het feit dat de
vrijwilligers bijna een half jaar niet aanwezig zijn geweest is dit niet uitgevoerd. Wel hebben we
tijdens hun afwezigheid 2-wekelijks telefonisch contact gehad met alle vrijwilligers. Gesprekken
met stagiaires worden door de begeleiders gepland en vinden frequent plaats.

Controle verbandmaterialen en EHBO kist

Geplande uitvoerdatum: 03-02-2020

Actie afgerond op: 20-02-2020  (Afgerond)

Toelichting: Alles is weer gecontroleerd en up to date

Rond de audit af voor de uitvoerdatum, bereid u voor op de audit (zie de kennisbank voor het auditprogramma) Audit

Geplande uitvoerdatum: 29-02-2020

Actie afgerond op: 12-02-2020  (Afgerond)

Toelichting: Audit heeft 31 januari plaats gevonden.

De afspraak voor de praktijktoets t.b.v. de audit is gemaakt op 31-01-2020, 09:00 uur. Om de audit e�ciënt te laten verlopen vragen wij u
deze goed voor te bereiden. In de kennisbank vindt u het auditprogramma waarin beschreven staat wat u daarvoor precies moet doen.

Praktijktoets

Geplande uitvoerdatum: 31-01-2020

Actie afgerond op: 08-02-2020  (Afgerond)

De schriftelijk toetsing is uitgevoerd en nog niet akkoord. Verwerk de opmerkingen die door de auditor aan uw Werkbeschrijving zijn
toegevoegd en dien opnieuw uw Werkbeschrijving in ter beoordeling. Aanvullen nav toetsing

Geplande uitvoerdatum: 29-01-2020

Actie afgerond op: 28-01-2020  (Afgerond)

Schrijf uw jaarverslag over 2019 en dien deze in ten behoeve van de beoordeling. Indienen Jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 29-02-2020

Actie afgerond op: 02-01-2020  (Afgerond)

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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Bijlagen
Zoönose certi�caat 
Checklist elektrische apparatuur 

8.2 Voortgang actielijst, openstaande acties

Hieronder staan de geplande acties van de zorgboerderij. Wanneer een actie is uitgesteld of gewijzigd heeft de zorgboer(in) een toelichting
beschreven.

Evaluatie gesprekken met deelnemers

Geplande uitvoerdatum: 04-01-2021

Verdieping in Wet Zorg en Dwang

Geplande uitvoerdatum: 11-01-2021

Functioneringsgesprekken

Geplande uitvoerdatum: 18-01-2021

Huiskamergesprekken plannen

Geplande uitvoerdatum: 18-01-2021

Plannen teamoverleg

Geplande uitvoerdatum: 18-01-2021

Teambuilding, hoe geven we dit vorm?

Geplande uitvoerdatum: 18-01-2021

Zoönose check

Geplande uitvoerdatum: 01-02-2021

I.s.m. CLZ onderzoeken wie de vertrouwenspersoon wordt voor WZD

Geplande uitvoerdatum: 01-02-2021

Controle brandblussers

Geplande uitvoerdatum: 27-02-2021
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De verzamelplaats ontbreekt nog op een (overzichts)plattegrond, voeg deze toe aan uw werkbeschrijving. Zie achtergrondinformatie
6.7.9.

Geplande uitvoerdatum: 28-02-2021

Evaluatiegesprekken plannen met vrijwilligers

Geplande uitvoerdatum: 01-03-2021

Feestavond voor vrijwilligers en medewerkers organiseren

Geplande uitvoerdatum: 20-03-2021

Actualisatie BHV

Geplande uitvoerdatum: 21-04-2021

Open dag organiseren

Geplande uitvoerdatum: 24-04-2021

Waarborgen van kwaliteit, hoe doen we dit?

Geplande uitvoerdatum: 03-05-2021

Onderzoeken hoe we meer muziekactiviteiten aan kunnen bieden

Geplande uitvoerdatum: 04-05-2021

Controleren of er van iedereen een up to dat VOG is

Geplande uitvoerdatum: 31-05-2021

Tevredenheidonderzoek deelnemers

Geplande uitvoerdatum: 01-09-2021

Corona crisis evalueren

Geplande uitvoerdatum: 06-09-2021

Oefening calamiteitenplan

Geplande uitvoerdatum: 04-10-2021
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Opstellen jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 01-11-2021

Thema avond voor vrijwilligers en medewerkers

Geplande uitvoerdatum: 01-11-2021

Controle elektrische apparatuur

Geplande uitvoerdatum: 05-11-2021

Actualisatie van de RI&E

Geplande uitvoerdatum: 30-11-2022

Actualiseer uw werkbeschrijving en dien deze in ten behoeve van de audit Indienen werkbeschrijving

Geplande uitvoerdatum: 01-01-2023

Rond de audit af voor de uitvoerdatum, bereid u voor op de audit (zie de kennisbank voor het auditprogramma) Audit

Geplande uitvoerdatum: 01-03-2023

Schrijf uw jaarverslag over 2020 en dien deze in ten behoeve van de beoordeling. Indienen Jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 28-02-2021

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 13-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

De schriftelijk toetsing jaarverslag 2020 is uitgevoerd en nog niet akkoord. Verwerk de opmerkingen die door de auditor aan uw
Jaarverslag zijn toegevoegd en dien opnieuw uw Jaarverslag in ter beoordeling. Aanvullen Jaarverslag

Geplande uitvoerdatum: 02-02-2021

Actie afgerond op: Actie is afgerond op 22-01-2021 (als Afgerond) en wordt verantwoord in jaarverslag 2021

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 14 acties opgenomen in de actielijst.

8.3 Conclusies m.b.t. de actielijst

In deze paragraaf geeft de zorgboer(in) een korte evaluatie van het plannen en tijdig uitvoeren van acties. Eventuele verbeterpunten zullen aan
de actielijst worden toegevoegd.

Ook in dit bijzondere jaar hebben we de meeste punten van de actielijst af kunnen sluiten.

De acties die open zijn blijven staan zijn doorgeschoven naar volgend jaar.
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In de werkbeschrijving zijn de vragen rondom WZD beschreven.

Bij het ontwikkelen van de muziekactiviteiten zijn we ons er bewust van dat er ook activiteiten gevonden kunnen worden zonder dat er
gezongen wordt echter willen we alle risico's op besmetting met het coronavirus uit sluiten waardoor we deze keuze gemaakt hebben.

Het borgen van kwaliteit en verantwoorde zorg heeft het hele jaar volop onze aandacht gehad door de manier van werken rondom corona.
Dit punt laat ik nog terugkomen op de actielijst van volgend jaar, ik denk dat het goed is dat we naar deze crisis inventariseren waar we
staan. Wat hebben we in deze tijd geleerd? Welke aanpassingen zijn er nodig of welke maatregelen blijven we in de toekomst handhaven?
Ik denk dat we dit hele jaar optimaal bezig zijn geweest met het bewaken van de kwaliteit, er heeft nog nooit zoveel overleg plaats
gevonden met familie en andere hulpverleners om goede verantwoorde zorg te leveren. En met het team hebben we juist in deze tijd de
kwaliteit van zorg optimaal bewaakt.

Ik heb geprobeerd om op mijn manier dit jaar de verdieping in het jaarverslag aan te brengen. Ik heb het vanuit onze visie en ons gevoel
geschreven. Het corona jaar bracht ons voor moeilijke beslissingen waarbij je het hele jaar aan het bijstellen was en handelde zoals het
op dat moment goed was. Met de wetenschap die we nu hebben zou ik niet weten wat we dit jaar anders hadden kunnen doen, we zijn er
met z'n allen voor gegaan en daar zijn we trots op!

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.
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9 Doelstellingen
In dit hoofdstuk beschrijft de zorgboer(in) wat de toekomstplannen zijn voor de zorgboerderij.

9.1 Doelstellingen voor de komende vijf jaar

Een belangrijk doel blijft het optimaliseren van de samenwerking binnen het team.
De kwaliteit van zorg die we leveren vinden we erg belangrijk, voor de langere termijn willen we ons als doel stellen om de kwaliteit en
de klanttevredenheid die we nu hebben te waarborgen. 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

9.2 Doelstellingen voor het komende jaar

Aanbod van muziekactiviteiten vergroten
Weer terug naar onze oude werkwijze en visie die we voor corona hadden

Acties
Aan de hand van dit onderwerp zijn 0 acties opgenomen in de actielijst.

9.3 Plan van aanpak

Om de doelstellingen te realiseren beschrijft de zorgboer(in) concrete stappen die worden toegevoegd aan de actielijst.

Team gaat onderzoeken op welke manier we meer muziekactiviteiten aan kunnen bieden, dit op agenda van teamoverleg terug laten
komen.
Samenwerking team terug laten komen in functioneringsgesprekken en teamoverleg.
Hoe waarborgen we de kwaliteit, terug laten komen in MDO, functioneringsgesprekken en teamoverleg.
Na de corona crisis evalueren waar we staan en samen bekijken of er aanpassingen zijn die we in de toekomst willen handhaven 

Acties
Aan de hand van dit onderwerp is 1 actie opgenomen in de actielijst.
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Overzicht van bijlagen
In dit overzicht is opgenomen welke bijlagen er aan het jaarverslag zijn toegevoegd. Deze bijlagen bevatten aanvullende informatie voor de
toetsing en worden niet gepubliceerd.

8.1 Zoönose certi�caat
Checklist elektrische apparatuur

3.1 Intakeformulier Hofsteeg,
corona opstart protocol
Actueel corona protocol

6.3 Huiskamergesprek 13-11-2020

6.5 Clienttevredenheidsonderzoek 2020

3.2 Intakeformulier
Noodplan


